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هفته آینده میزان قابل 
توجهی واکسن کرونا 

وارد می شود

پیش بینی وزیر صنعت 
درباره وضعیت تامین کالا 
تا پایان سال

خبر خبر
بر اساس گزارش وزارت بهداشت؛

۸.۷ میلیون ایرانی علیه کرونا 
واکسینه شدند

در  واکسیناسیون  آماری  بررسی 
 ۸.۷ کنون  تا  که  می دهد  نشان  کشور 
واکسینه   ۱۹ کووید  علیه  نفر  میلیون 

شده اند.
مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وزارت بهداشت اعلام کرد: تا کنون ۱۸ 
میلیون و ۷۸۹ هزار و ۶۱۶ نفر در کشور 
دوز اول واکسن کرونا را دریافت کرده اند.
بر همین اساس، ۸ میلیون و ۷۱۱ 
تزریق  را  دوم  دوز  نیز  نفر   ۹۷۰ و  هزار 
تزریق  واکسن های  مجموع  و  کرده اند 
 ۵۰۱ و  میلیون   ۲۷ به  کشور  در  شده 

هزار و ۵۸۶ دوز رسید.
و  هزار   ۵۶۰ اخیر،  روز  شبانه  در 
۳۲۶ دوز واکسن کرونا تزریق شده است.
افراد واجد شرایط برای تزریق واکسن 
ثبت   salamat.gov.ir سامانه  در  حتماً 

نام کنند.

شناسایی ۳۱۳۱۹ بیمار جدید کرونایی
۶۴۳ نفر دیگر فوت شدند

بیماری  از  گذشته  روز  شبانه  آمار 
 ۶۴۳ که  می دهد  نشان  کشور  در  کرونا 
نفر دیگر به تعداد جانباختگان کووید ۱۹ 
اطلاع  و  عمومی  روابط  شد.مرکز  افزوده 
رسانی وزارت بهداشت اعلام کرد: از روز ۸ 
شهریور تا روز ۹ شهریور ۱۴۰۰ و بر اساس 
و  هزار   ۳۱ تشخیصی،  قطعی  معیارهای 
۳۱۹ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در 
کشور شناسایی شد که ۴ هزار و ۶۸۵ نفر 
از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید 
۱۹ در کشور به ۴ میلیون و ۹۹۲ هزار و 
۶۳ نفر رسید. در طول ۲۴ ساعت گذشته، 
۶۴۳ بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست 
دادند و مجموع جان باختگان این بیماری 

به ۱۰۷ هزار و ۷۹۴ نفر رسید.

 فاجعه در انزلی؛ تالاب ملی را 
می سوزانند تا تصرفش کنند!

از  وسیعی  سطح  در  آتش سوزی 
نیزارهای حاشیه تالاب انزلی روز دوشنبه 
آغاز  ۸ شهریور در روستای چراغ پشتان 
شد و تا سه شنبه ۹ شهریور به مدت دو 
روز ادامه داشت. طبق بررسی های صورت 
آتش  این  بودن  عمدی  احتمال  گرفته 
سوزی ها وجود دارد و تاکنون دو نفر در 
شده اند.   شناسایی  موضوع  این  با  ارتباط 
افراد  توسط  عموما  سوزی ها  آتش  این 
تالاب  زمین های  تصرف  با هدف  سودجو 
باتلاقی  دلیل  به  متاسفانه  انجام می شود. 
بودن و نرم بودن خاک تالاب تلاش برای 
اطفا حریق با مشکلاتی مواجه شده بود و 
خودروهای آتش نشانی در ورود به منطقه 
برای استفاده حریق به مشکل برخوردند و 
در ادامه عملیات با استفاده از بالگرد اطفا 

حریق صورت گرفت.

منتظر زلزله ۶ ریشتری در سال 
۲۰۹۰ باشیم

تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
ریشتری   ۶ لرزه  زمین   آخرین  گفت: 
در سال ۲۰۰۴ نزدیک تهران رخ داد و 
باید حدود سال ۲۰۹۰ منتظر زمین لرزه 

دیگری با این قدرت در پایتخت باشیم.
آقامیری  سیدمحمد  الاسلام  حجت 
روز سه شنبه در جریان هشتمین جلسه 
اعضای شورای شهر تهران، در واکنش به 
گزارش سازمان پیشگیری و مدیریت بحران 
شهرداری تهران گفت: در تهران ساختمان 
 های بلندمرتبه با عمر بالای ۴۰ سال داریم 
و هیچگاه ندیدیم سازمان مدیریت بحران 
تاریخ انقضای این ساختمان  ها را اعلام و 

درخواست تخریب کند.
وی گفت: توجه به اینکه استانداردهای 
زمین  لرزه از زمان تاسیس سازمان نظام 
مهندسی تا کنون پنج بار تغییر کرده است، 
میلادی   ۲۰۱۸ تا   ۲۰۰۶ سال  از  گفت: 
حدود یکهزار و ۱۰۵ زمین لرزه به بزرگی 
زمین  که حدود ۹۹  داشتیم  ریشتر   ۵.۲

لرزه در سال می شود.
عضو شورای اسلامی شهر تهران ادامه 
نیز  تا ۲۰۱۸  میلادی   ۷۴۳ سال  از  داد: 
هشت زمین لرزه به بزرگ ۵.۷ ریشتر به بالا 
داشتیم که اگر تقسیم کنیم، دوره بازگشت 
آن ۱۵۹ سال می شود و آخرین زمین لرزه 
۵.۷ ریشتری نیز در سال ۱۸۳۰ میلادی 
و  فیروزکوه  کیلومتری   ۱۰۰ فاصله  به 
دماوند بوده است.وی افزود: از سال ۱۸۳۰ 
تا ۲۰۲۰ میلادی  ۱۹۰ سال می شود و این 
یعنی ۳۰ سال هم در وقت اضافه هستیم. 
در حال حاضر  کرد:  آقامیری خاطرنشان 
در خیابان  های انقلاب و شریعتی تهران 
ساختمان  های بالای ۴۰ سال با چشم هم 
مشخص هستند و باید منتظر و مراقب یک 

زمین لرزه بالا ۵.۷ ریشتر باشیم.       

تا کنون هیچ راه حلی از کابینه ارایه نشده است

تحریمهابرطرفنشود،وعدههایاقتصادیبهسرانجامنمیرسد
افراد  اقتصادی اظهار داشت: تمام  یک کارشناس 
شرایط  به  بخشی  سامان  و  قیمت ها  کاهش  از  کابینه 
راه حلی  برنامه و  تا کنون هیچ  اما  اقتصادی می گویند 
ارایه نداده اند. اهدافی را مطرح می کنند که برای عموم 
مردم خوشایند است اما این اهداف را همه دولت های 

پیش از این اعلام کرده  بودند.
درباره  ایلنا  با  گفت وگو  در  حاتمی یزد  احمد 
رییس  اقتصادی  معاون  به  رضایی  محسن  انتصاب 
حوزه  در  وی  انتخاباتی  وعده های  اجرای  و  جمهوری 
اقتصاد از جمله یارانه ۴۵۰ هزار تومانی، تقویت ارزش 
اظهار   ... و  زنان خانه دار  به  پرداخت حقوق  پول ملی، 
داشت: معتقدم اظهارات آقای محسن رضایی در زمان 
کاندیداتوری را کسی نباید جدی بگیرد. درست است 
که آقای رضایی دکترای اقتصاد دارد اما در چند سال 
زیاد  بسیار  ایشان  از  غیرکارشناسی  گذشته حرف های 
انتصاب  گفت:  اقتصادی  کارشناس  این  شنیده ایم. 
ریاست  اقتصادی  معاون  این سمت  به  رضایی  محسن 
این  با  وی  که  چرا  بود  شگفت آور  بسیار  جمهوری 
تصمیمات و برنامه ها نمی تواند اقتصاد کشور را به مسیر 

درست هدایت کند.
کسری  دچار  کشورمان  افزود:  امروز  حاتمی یزد 
شدید نقدینگی است در این شرایط افرادی که انتخاب 

می شوند باید از نخبگان اقتصادی باشند و برنامه هایشان 
باید جنبه عملیاتی داشته باشند اما رضایی نه تئوری 
اقتصادی می داند و نه عملکرد اقتصادی موفقی داشته 

که بتواند به آن استناد کند.
آقای  سمتی  چنین  برای  اینکه  شد:  مدعی  وی 
این  نشان دهنده  می شود  انتخاب  رضایی  محسن 
ضعیف ترین  از  یکی  سیزدهم  دولت  کابینه  که  است 
کابینه  از  افراد  حتی  و  است  انقلاب  از  پس  کابینه ها 

دولت احمدی نژاد هم ضعیف تر هستند. تردیدی در این 
بودجه،  کسری  و  کشور  مشکلات  عهده  از  که  نیست 

تورم، مدیریت بازار و ارز... بر نمی آید.
حاتمی یزد گفت: البته باید توجه داشته باشیم که 
معاون اقتصادی تصمیم گیرنده نیست و سازمان برنامه  
بودجه  در  را  موضوعاتی  چنین  بتواند  باید  بودجه  و 
اقتصاد موافقت کند و بانک مرکزی  بگنجاند و وزارت 
کشور  نقدینگی  حجم  در  را  وعده هایی  چنین  آثار 

بسنجد و بررسی کند.
اقتصادی  معاون  افزود:   اقتصادی  کارشناس  این 
نقش  می تواند  تنها  و  نیست  تصمیم گیر  اساسا 
سازمان  به  نمی تواند  و  باشد  داشته  هماهنگ کننده 
برنامه یا وزارت اقتصاد دستور اجرای اقدامی یا برنامه ای 
را بدهد. اقای رضایی در این سمت ممکن است برای 
با  را  جلسه ای  برگزاری  هماهنگی  خود  پیشنهادات 
حضور برخی از مسئولان انجام دهد که در همان جلسه 
مسئولان اعلام کنند که این برنامه ها محقق نمی شود.

درباره   پاسخگویی  انتظار  نباید  داد:  ادامه  وی 
صحبت ها و ادعاهای اقای رضایی را داشته باشیم مگر 
وی برای ادعاها و صحبت های قبلی خود توضیحی داده  

است؟ که حالا بخواهد خود را پاسخگو بداند.
حاتمی یزد با بیان اینکه در شرایط امروز کشورمان 
تا زمانی که مساله تحریم ها برطرف نشود، هیچ یک از 
وعده ها و برنامه های اقتصادی به سرانجام نخواهد رسید 
و در دسترس ما نخواهد بود، اظهار داشت: تمام افراد 
شرایط  به  بخشی  سامان  و  قیمت ها  کاهش  از  کابینه 
راه حلی  برنامه و  تا کنون هیچ  اما  اقتصادی می گویند 
ارایه نداده اند. اهدافی را مطرح می کنند که برای عموم 
مردم خوشایند است اما این اهداف را همه دولت های 

پیش از این اعلام کرده  بودند.
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رییس کنفدراسیون صادرات ایران:

سرمایه گذاری مشترک با کشورهای خلیج فارس داشته باشیم
داشت:  اظهار  ایران  صادرات  کنفدراسیون  رییس 
جایگاه عربستان در سیاست  گذاری کشورهای عربی در 
حوزه سیاست خارجی آنها بسیار زیاد است. با توجه به 
اختلافاتی که متاسفانه بین ایران و عربستان پیش آمد 
و با بسته شدن سفارت عربستان شاهد بودیم که اغلب 
کشورهای عربی نیز روابط خود را با ایران تقلیل دادند. از 
این جهت ارتباط مجدد با عربستان نه تنها از بعد سیاسی و 
ارتباط با مهمترین کشور عربی ضروری است بلکه می تواند 

در تجارت ما نیز تاثیرداشته باشد.
محمد لاهوتی در مورد وضعیت تجارت با کشورهای 
عربی به ویژه کشورهای حاشیه خلیج فارس اظهار کرد: 
مهم ترین شریک تجاری ما بین کشورهای عربی در حال 
حاضر و همچنین طی سال های گذشته امارات متحده 
عربی بوده است که برای اولین بار در حوزه واردات، این 
کشور در ۴ ماهه و ۵ ماهه سال جاری جای چین را هم 
گرفته و اولین شریک تجاری ما در حوزه واردات است. 
دلیل آن هم این است که امارات کشور ری اکسپورت است 
و با ایجاد لجستیک و زیرساخت های مهمی که در بنادر 
خود و به خصوص جبل علی ایجاد کرده اکثر کالاهای ما 
از طریق امارات وارد کشور یا احیانا صادر می شود. از نظر 

صادراتی نیز  امارات بعد از چین در رتبه دوم قرار دارد.
وی افزود: بنابراین مهم ترین کشور در حوزه تجارت 
خارجی ایران در حال حاضر در کشورهای حوزه خلیج 
فارس امارات متحده عربی است. با توجه به میزان جمعیت 
در کشورهای عربی و نوع تقاضای آنها که معمولا کالاهای 
لوکس و کالاهای ساخته شده است، در مورد تجارت با 
باقی کشورهای عربی مثل قطر، عمان و ... رقابت زیادی 

وجود دارد. کشورهای متعدد پیشرفته ای در این رقابت 
به یک  نیاز  بازارها  این  در  بنابراین حضور  دارند  حضور 

برنامه ریزی میان مدت و بلندمدت است.
لاهوتی با تاکید بر لزوم افزایش کیفیت محصولات 
تولیدی کشور برای داشتن سهم بیشتر از تامین تقاضای 
این کشورها گفت: این بازارها از این جهت مهم هستند که 
می توانند ارزآوری زیادی داشته باشند ولی تامین تقاضای 
آنها کار ساده ای نیست. در زمان تحریم قطر توسط دیگر 
نتوانستیم در حوزه محصول  کشورهای عربی عملا ما  
چندان از این بازار بهره برداری کنیم. گرچه تا حد زیادی 
مواد اولیه و نیمه ساخته صادر گردید اما گستردگی این 
بازار بسیار بیشتر از سهمی بود که ما توانستیم از آن کسب 
کنیم. در صورتی که حجم صادرات رقیب اصلی ما یعنی 
ترکیه بدون داشتن مرز به مراتب بیشتر از ما بود و حتی 
در بعضی مواقع از خاک ما به صورت ترانزیت کالا صادر 

می کرد.
کشورهای  همه  تقریبا  کرد:  اضافه  ادامه  در  وی 
عربی حاشیه خلیج فارس کشورهای ثروتمندی هستند 
از نوع لوکس و باکیفیت بسیار  که واردکننده کالا ولی 
بالا هستند. بنابراین در شرایطی که ما بتوانیم محصول 
با کیفیت و مورد تقاضای آنها را تولید کنیم، می توانیم 
بازار داشته باشیم. تنها محصولی که شاید در حال حاضر 
می توانست در این سطح از ایران به این کشورها صادرات 
شود، فرش دستبافت بود که آن هم به علت سیاست های 
ارزی،  تعهد  رفع  و  ارز  برگشت  مورد  در  سختگیرانه 

نتوانستیم از این ظرفیت استفاده کنیم.
رییس کنفدراسیون صادرات ایران در مورد نقش 

کشورهای  با  ایران  تجاری  روابط  توسعه  بر  عربستان 
عربی بیان کرد: ممکن است ما با عربستان حجم تجارت 
زیادی نداشته باشیم اما تاثیرگذاری و جایگاه عربستان 
سیاست  حوزه  در  عربی  کشورهای  سیاست  گذاری  در 
خارجی آنها بسیار زیاد است. با توجه به اختلافاتی که 
بسته  با  و  آمد  پیش  عربستان  و  ایران  بین  متاسفانه 
شدن سفارت عربستان شاهد بودیم که اغلب کشورهای 
این  از  دادند.  تقلیل  ایران  با  را  روابط  خود  نیز  عربی 

جهت ارتباط مجدد با عربستان نه تنها از بعد سیاسی 
بلکه  است  عربی ضروری  مهمترین کشور  با  ارتباط  و 
عنوان  به  باشد.  تاثیرداشته  نیز  ما  تجارت  در  می تواند 
نمونه می توان اشاره داشت از زمانی که روابط عربستان 
با ایران قطع شد، گرچه به دلیل روابط تاریخی و حضور 
گسترده ایرانیان در امارات روند تجارت ادامه پیدا کرد 
ولی متاسفانه شاهد سخت گیری های امارات برای تجار 

ایرانی بودیم .

روزنامه صبح ایران

افزایش2/5برابریفوتیهایکرونایی
در پیک پنجم کرونا برخی روزها فوتی های شهر تهران به عدد ۴۰۰ رسید

بحران  مدیریت  سازمان  رئیس 
شهر تهران گفت: زلزله شدید در تهران 
بدهد  رخ  دیگر  سال   ۲۰ است  ممکن 
که  می دهد  نشان  موجود  لرزه های  اما 
زلزله  احتمال  و  هستند  فعال  گسل ها 

وجود دارد.
سازمان  رئیس  کرمی محمدی  رضا 
حاشیه  در  تهران  شهر  بحران  مدیریت 
در  شهر  شورای  در  خود  دیروز  حضور 
جمع خبرنگاران گفت: بحث نگرانی برای 
وقوع حادثه در حدی خوب است اما بیش از حد آن باعث مشکل می شود. چیزی که ما 
می گوئیم در حدی است که انگیزه کار کردن ایجاد کند اما آنچه نگرانی را برطرف می کند 

انجام کارها است.
بودجه خود چندین سامانه هشدار  در چارچوب  بحران  مدیریت  افزود: سازمان  وی 

سریع را طراحی کرده است تا قبل از وقوع حوادث منجر به کاهش تلفات شود.
محمدی عنوان کرد: بحث مانور نیز از واجبات است و در همه کشورها برگزار می شود 

اما در کشور ما برگزار نمی شود.
وی افزود: ظرفیت ما برای زندگی عادی است و برای یک حادثه غیر عادی ظرفیت ما 
کم است که نمونه آن را در کرونا مشاهده کردیم. مانند کرونا که از آن عقب هستیم و در 

بحث تدفین همگانی نیز باید خارج از مقدار فعلی ظرفیت ایجاد کنیم.
رئیس سازمان مدیریت بحران شهر تهران بیان کرد: در حال حاضر ما برای تدفین 

کرونایی ها دچار مشکل شدیم و در حوادث دیگر نیز ممکن است این رقم بیشتر باشد.
محمدی درباره احتمال وقوع زلزله در پایتخت بیان کرد: ممکن است زلزله ای از ۵.۵ 
ریشتر تا بالای ۷ داشته باشیم و خسارت بزند. اگر زلزله ۵.۵ تا ۶ ریشتر باشد می توانیم 
کنترل کنیم اما اگر بالای ۶ و ۶.۵ باشد دچار مشکل می شویم و اگر بالای ۶.۵ باشد دچار 

فاجعه خواهیم شد.
وی عنوان کرد: این حادثه ممکن است ۲۰ سال دیگر رخ بدهد اما لرزه های موجود 

نشان می دهد که گسل ها فعال هستند و احتمال زلزله وجود دارد.

 زلزله بالای ۷ ریشتری 
در راه پایتخت!

ترجیح ثروتمندان به فقرا  
توسط نظام بانکی کشور

وزیر امور اقتصادی و دارایی مطرح کرد: 
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رئیس سازمان مدیریت بحران شهر تهران:
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